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Eskiþehir'de
Deprem Çalýþtayý 
gerçekleþtirilecek
Eskiþehir Valisi Kadir Koçdemir, TMMOB'a baðlý 
Jeoloji Mühendisleri Odasý Eskiþehir Þubesi Baþkaný 
Hüseyin Gül'ü ziyaretinin ardýndan yaptýðý açýklamada 
Eskiþehir'de bir Deprem Çalýþtay'ý gerçekleþ-
tireceklerini bildirdi. 

Eskiþehir Valisi Kadir Koçdemir, TMMOB'a baðlý 
Jeoloji Mühendisleri Odasý Eskiþehir Þubesi Baþkaný 
Hüseyin Gül'ü ziyaret etti. Eskiþehir Valiliði'nden 
yapýlan yazýlý açýklamaya göre, Gül ve yöneticilerden 
deprem çalýþmalarý ve stratejileri hakkýnda bilgiler alan 
Koçdemir, çalýþmalarýnýn kamu yararý gözetilerek 
yapýlmasý gerektiðini belir terek, þahýslarýn ve 
kurumlarýn bu ortak payda altýnda toplanmasýnýn 
faydalý olacaðýný kaydetti.

Kurumlar arasý iþbirliði ve uyumun önemli olduðunu 
ifade eden Koçdemir, deprem stratejileri ve afet 
planlarýnýn bilinçli bir þekilde yapýlmasý gerektiðine, 
tüm fikirlerin dinlenerek bilimsel çalýþma ve 
tartýþmalarýn mecrasýndan taþmayarak ilerlemesinin 
en doðru yol olacaðýný bildirdi.

Koçdemir, Eskiþehir'de çalýþmalarýný sürdüren deprem 
uzmanlarýnýn tamamýnýn katýlacaðý bir çalýþtay 
düzenlenmesinin yararlý olacaðýný kaydetti.

Bursa'da deprem 
tartýþýldý
JMO Güney Marmara Þubesi Baþkaný Mustafa Arýk, 
"Bursa'da iki fay hattý var. 1855 depreminin üzerinden 
156 yýl geçti, 25 yýl sonra Bursa fayýnda bir faaliyet 
bekleniyor" dedi.

Bursa Kent Konseyi'nin düzenlediði 'Bursa Konuþuyor' 
adlý toplantýda deprem masaya yatýrýldý. Atatürk 
Kongre Kültür Merkezi (Merinos AKKM) Baþkanlýk 
Salonu'nda yapýlan toplantýda, deprem gerçeði ve 
Bursa'nýn taþýdýðý riskler akademisyenler ve meslek 
odalarý temsilcileri tarafýndan tartýþýldý. Toplantýyý 
yöneten Kent Konseyi Baþkaný Mehmet Semih Pala, 
insan hayatýný ani bir þekilde etkileyen depremi 
önemsediklerini belirterek, "Deprem kaçýnýlmaz bir 
gerçektir. Bir gün mutlaka olacak. Bundan kaçmak 
mümkün deðil, sadece tedbir alýnabilir. En yýkýcý 
depremlerde bile nasýl davranacaðýmýzý tespit 
etmeliyiz" dedi.

Bursa'da yaþayan yabancýlar adýna söz alan Bursa 
Kent Konseyi Yabancýlar Çalýþma Grubu Temsilcisi 
Anya Mckee, doðal afetlerin acý sonuçlarý olduðu gibi 
insanlara din, dil ve ýrk ayrýmý olmaksýzýn bir arada 
çalýþýlabileceðini de gösterdiðini söyledi.  

Jeofizik Mühendisleri Odasý Bursa Þubesi Baþkaný 
Murat Arabacý ise, Türkiye'nin deprem büyüklükleri 
bakýmýndan dünyada ikinci önemli ülke olduðunu 
hatýrlatan Arabacý, "Bu kadar büyük deprem 
olmamasýna raðmen deprem hasarlarý bakýmýndan 
birinci önemli ülkeyiz. Ülkemizde ortalama hasar 
yapan deprem büyüklüðü 6.1'dir. Bölgelere göre Doðu 
Anadolu'da 4, Orta Anadolu'da 5.7, Batý Anadolu'da 
6.1'e denk çýkmaktadýr. Ülkemizde yoksulluk artýkça 
depremin yýkýlýcýlýðý da artmaktadýr” dedi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Güney Marmara Þubesi 
Baþkaný Mustafa Arýk ise, "Bursa'da iki fay hattý var. 
1855 depreminin üzerinden 156 yýl geçti, 25 yýl sonra 
Bursa fayýnda bir faaliyet bekleniyor. Geyve-Ýznik fay 
hattý ise 500 yýldýr suskun. Yýllýk aktivitesi 9 milim 
olduðuna göre 7 ve 10 arasýnda deprem oluþturabilir. 
Sahip olunan jeotermal sular da þehrin aktifliðini 

gösteriyor" dedi. Arýk, halkýn deprem anýnda binalarý 
terk ettiðinde vakit geçirebilecekleri boþ alanlar da 
olmasý gerektiðini söyledi.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý Diyarbakýr Þubesi 
ve Batman Üniversitesi birlikte "Deprem ve Kentleþme 
Konferansý"ný gerçekleþtirdi. Batman Üniversitesi 
Konferans Salonu'nda 22 Aralýk 2011 tarihinde 
gerçekleþen etkinliðe valilik, üniversite akademik 
personeli, öðrenciler, resmi kurum ve kuruluþ 
temsilcileri, JMO ve Jeogenç üyeleri ile birlikte 
yaklaþýk 300 kiþi katýldý. 

Van Yüzüncü Yýl Üniversitesi'nden katýlan Yrd. Doç. Dr. 
Onur Köse yaptýðý sunumda; Güneydoðu Anadolu 
Bölgesi'nin jeolojisini, levha tektoniðini ve Türkiye 
depremselliðini anlattý.  

Batman Üniversitesi Teknoloji Fakültesi Dekaný Prof. 
Dr. Yaþar Eren, "Batman'ýn Deprem Riski" konulu 
sunumunda, Batman'ýn depremselliðini, jeolojisini ve 
özellikle yakýn bir tarihte gündeme gelen çökmelerle ile 
ilgili ayrýntýlý açýklamalarda bulundu.  

Ýnþaat Mühendisi Deniz ATÝÇ "Depreme Dayanýklý Yapý 
Tasarýmý" konulu sunumunda; depremde ölüm 
sebeplerinin %90'ýnýn yapý elemanlarýndan 
kaynaklandýðýný, depremlerde betonarme yapýlarýn 
yeterli dayaným, yeterli süneklik, yeterli rijitlik 
göstermediðini, bölgede C20-C25 kalitede beton 
kullanýlýrken geliþmiþ ülkelerde C35-C50 betonun 
kullanýlmasý, ayrýca statik sistem hatalarý ve demir 
donatýlarýn iyi olmamasýnýn hasarý arttýran öðeler 
olduðunu ifade etti.  

JMO Diyarbakýr Þube Yönetim Kurulu Üyemiz 
Fahrettin ÇAÐDAÞ "Jeoloji ve Kentleþme" konulu 
sunumunda; kent ve kentleþme tanýmlarýný yaparak, 
insanlarýn doða ile uyum içinde yaþayacaðý kültürel 
birikimler üzerine inþa edeceði özgür kurumlar için etik 
ve ekolojik kentler ve yerleþimler yaratmasý, kent 
planlamasýnda mekan tasarýmýnýn sadece demografik 
deðerler üzerine kurulmamasý, insan doða iliþkisinin 

Batman'da“Deprem ve 
Kentleþme 
Konferansý” 
düzenlendi 

bu mekan planlamasýnda yer almasýnda esas alýnmasý 
gerektiðini, bunu da jeoloji biliminin belirlediðini ifade 
etti. Çaðdaþ'ýn sunumundaki sonuç ve öneriler ise 
þöyle: 

Sürdürülebilir bir plan sistematiðinin oluþturulmasý 
zorunludur.

Geleneksel mekân planý yerine afete dayalý planlama 
yapýlmalýdýr.

Yerel yönetimler jeoloji bilimine ve zemin etüdüne 
önem vermelidirler.

Türkiye Jeolojik Araþtýrmalar Kurumu kurulmalýdýr.

"Diri Fay Haritasý" ile "Deprem Bölgeleri Haritalarý" 
güncelleþtirilmelidir.

"Fay Yasasý" çýkarýlmalýdýr.

Jeoloji biliminin toplumda içselleþtirilmesi için 
ilköðretimlerde ders olarak okutulmalýdýr.

Adana'da ilköðretim öðrencilerine deprem konferansý

Jeoloji Mühendisleri Odasý (JMO) tarafýndan 
ilköðretim okulu öðrencilerine deprem ve depremden 
korunma konulu konferans verildi.

JMO Adana Þube Baþkaný Mehmet Tatar, ilköðretim 
öðrencilerine yönelik etkinlikte, oda olarak deprem 
konusunda bilimsel çalýþmalar sürdürdüklerini belirtti. 
Çalýþmalar kapsamýnda okullarda öðrencilere yönelik 
deprem ve depremden korunmaya yönelik etkinlikler 
de düzenlediklerini bildiren Tatar, þunlarý kaydetti:

''Deprem kuþaðýnda olan ülkemizde depremden kaçýþ 
mümkün deðil. Bu nedenle depremle yaþamayý 
öðrenmeliyiz. Depremler öldürmez. Bilimsel verilere 
dayanmayan, mühendislik eli deðmemiþ binalar 
öldürür. Depremi önleyemeyeceðimize göre saðlam 
yere saðlam binalar yapýldýðý takdirde korkulacak bir 
þey yok. Bizler oda olarak deprem konusunda 
halkýmýzý bilgilendirmekteyiz. Okullarda yýllar önce 
olduðu gibi jeoloji derslerinin okutulmasý 
gerekmektedir.''

Eskiþehir Kýrka Boraks Tesisleri'nin mansap 
bölgelerinde yer alan Yazýdere, Çukuraðýl, Yeþilyurt, 
Mesudiye köylerinin içme sularýnda bor ve arsenik 
kirliði olduðu ortaya çýktý.

Eskiþehir Kýrka Boraks 
Tesisleri 4 köyün içme 
sularýný kirletiyor

þube haberleri
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Eskiþehir'de
Deprem Çalýþtayý 
gerçekleþtirilecek
Eskiþehir Valisi Kadir Koçdemir, TMMOB'a baðlý 
Jeoloji Mühendisleri Odasý Eskiþehir Þubesi Baþkaný 
Hüseyin Gül'ü ziyaretinin ardýndan yaptýðý açýklamada 
Eskiþehir'de bir Deprem Çalýþtay'ý gerçekleþ-
tireceklerini bildirdi. 

Eskiþehir Valisi Kadir Koçdemir, TMMOB'a baðlý 
Jeoloji Mühendisleri Odasý Eskiþehir Þubesi Baþkaný 
Hüseyin Gül'ü ziyaret etti. Eskiþehir Valiliði'nden 
yapýlan yazýlý açýklamaya göre, Gül ve yöneticilerden 
deprem çalýþmalarý ve stratejileri hakkýnda bilgiler alan 
Koçdemir, çalýþmalarýnýn kamu yararý gözetilerek 
yapýlmasý gerektiðini belir terek, þahýslarýn ve 
kurumlarýn bu ortak payda altýnda toplanmasýnýn 
faydalý olacaðýný kaydetti.

Kurumlar arasý iþbirliði ve uyumun önemli olduðunu 
ifade eden Koçdemir, deprem stratejileri ve afet 
planlarýnýn bilinçli bir þekilde yapýlmasý gerektiðine, 
tüm fikirlerin dinlenerek bilimsel çalýþma ve 
tartýþmalarýn mecrasýndan taþmayarak ilerlemesinin 
en doðru yol olacaðýný bildirdi.

Koçdemir, Eskiþehir'de çalýþmalarýný sürdüren deprem 
uzmanlarýnýn tamamýnýn katýlacaðý bir çalýþtay 
düzenlenmesinin yararlý olacaðýný kaydetti.

Bursa'da deprem 
tartýþýldý
JMO Güney Marmara Þubesi Baþkaný Mustafa Arýk, 
"Bursa'da iki fay hattý var. 1855 depreminin üzerinden 
156 yýl geçti, 25 yýl sonra Bursa fayýnda bir faaliyet 
bekleniyor" dedi.

Bursa Kent Konseyi'nin düzenlediði 'Bursa Konuþuyor' 
adlý toplantýda deprem masaya yatýrýldý. Atatürk 
Kongre Kültür Merkezi (Merinos AKKM) Baþkanlýk 
Salonu'nda yapýlan toplantýda, deprem gerçeði ve 
Bursa'nýn taþýdýðý riskler akademisyenler ve meslek 
odalarý temsilcileri tarafýndan tartýþýldý. Toplantýyý 
yöneten Kent Konseyi Baþkaný Mehmet Semih Pala, 
insan hayatýný ani bir þekilde etkileyen depremi 
önemsediklerini belirterek, "Deprem kaçýnýlmaz bir 
gerçektir. Bir gün mutlaka olacak. Bundan kaçmak 
mümkün deðil, sadece tedbir alýnabilir. En yýkýcý 
depremlerde bile nasýl davranacaðýmýzý tespit 
etmeliyiz" dedi.

Bursa'da yaþayan yabancýlar adýna söz alan Bursa 
Kent Konseyi Yabancýlar Çalýþma Grubu Temsilcisi 
Anya Mckee, doðal afetlerin acý sonuçlarý olduðu gibi 
insanlara din, dil ve ýrk ayrýmý olmaksýzýn bir arada 
çalýþýlabileceðini de gösterdiðini söyledi.  

Jeofizik Mühendisleri Odasý Bursa Þubesi Baþkaný 
Murat Arabacý ise, Türkiye'nin deprem büyüklükleri 
bakýmýndan dünyada ikinci önemli ülke olduðunu 
hatýrlatan Arabacý, "Bu kadar büyük deprem 
olmamasýna raðmen deprem hasarlarý bakýmýndan 
birinci önemli ülkeyiz. Ülkemizde ortalama hasar 
yapan deprem büyüklüðü 6.1'dir. Bölgelere göre Doðu 
Anadolu'da 4, Orta Anadolu'da 5.7, Batý Anadolu'da 
6.1'e denk çýkmaktadýr. Ülkemizde yoksulluk artýkça 
depremin yýkýlýcýlýðý da artmaktadýr” dedi.

Jeoloji Mühendisleri Odasý Güney Marmara Þubesi 
Baþkaný Mustafa Arýk ise, "Bursa'da iki fay hattý var. 
1855 depreminin üzerinden 156 yýl geçti, 25 yýl sonra 
Bursa fayýnda bir faaliyet bekleniyor. Geyve-Ýznik fay 
hattý ise 500 yýldýr suskun. Yýllýk aktivitesi 9 milim 
olduðuna göre 7 ve 10 arasýnda deprem oluþturabilir. 
Sahip olunan jeotermal sular da þehrin aktifliðini 

gösteriyor" dedi. Arýk, halkýn deprem anýnda binalarý 
terk ettiðinde vakit geçirebilecekleri boþ alanlar da 
olmasý gerektiðini söyledi.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odasý Diyarbakýr Þubesi 
ve Batman Üniversitesi birlikte "Deprem ve Kentleþme 
Konferansý"ný gerçekleþtirdi. Batman Üniversitesi 
Konferans Salonu'nda 22 Aralýk 2011 tarihinde 
gerçekleþen etkinliðe valilik, üniversite akademik 
personeli, öðrenciler, resmi kurum ve kuruluþ 
temsilcileri, JMO ve Jeogenç üyeleri ile birlikte 
yaklaþýk 300 kiþi katýldý. 

Van Yüzüncü Yýl Üniversitesi'nden katýlan Yrd. Doç. Dr. 
Onur Köse yaptýðý sunumda; Güneydoðu Anadolu 
Bölgesi'nin jeolojisini, levha tektoniðini ve Türkiye 
depremselliðini anlattý.  

Batman Üniversitesi Teknoloji Fakültesi Dekaný Prof. 
Dr. Yaþar Eren, "Batman'ýn Deprem Riski" konulu 
sunumunda, Batman'ýn depremselliðini, jeolojisini ve 
özellikle yakýn bir tarihte gündeme gelen çökmelerle ile 
ilgili ayrýntýlý açýklamalarda bulundu.  

Ýnþaat Mühendisi Deniz ATÝÇ "Depreme Dayanýklý Yapý 
Tasarýmý" konulu sunumunda; depremde ölüm 
sebeplerinin %90'ýnýn yapý elemanlarýndan 
kaynaklandýðýný, depremlerde betonarme yapýlarýn 
yeterli dayaným, yeterli süneklik, yeterli rijitlik 
göstermediðini, bölgede C20-C25 kalitede beton 
kullanýlýrken geliþmiþ ülkelerde C35-C50 betonun 
kullanýlmasý, ayrýca statik sistem hatalarý ve demir 
donatýlarýn iyi olmamasýnýn hasarý arttýran öðeler 
olduðunu ifade etti.  

JMO Diyarbakýr Þube Yönetim Kurulu Üyemiz 
Fahrettin ÇAÐDAÞ "Jeoloji ve Kentleþme" konulu 
sunumunda; kent ve kentleþme tanýmlarýný yaparak, 
insanlarýn doða ile uyum içinde yaþayacaðý kültürel 
birikimler üzerine inþa edeceði özgür kurumlar için etik 
ve ekolojik kentler ve yerleþimler yaratmasý, kent 
planlamasýnda mekan tasarýmýnýn sadece demografik 
deðerler üzerine kurulmamasý, insan doða iliþkisinin 

Batman'da“Deprem ve 
Kentleþme 
Konferansý” 
düzenlendi 

bu mekan planlamasýnda yer almasýnda esas alýnmasý 
gerektiðini, bunu da jeoloji biliminin belirlediðini ifade 
etti. Çaðdaþ'ýn sunumundaki sonuç ve öneriler ise 
þöyle: 

Sürdürülebilir bir plan sistematiðinin oluþturulmasý 
zorunludur.

Geleneksel mekân planý yerine afete dayalý planlama 
yapýlmalýdýr.

Yerel yönetimler jeoloji bilimine ve zemin etüdüne 
önem vermelidirler.

Türkiye Jeolojik Araþtýrmalar Kurumu kurulmalýdýr.

"Diri Fay Haritasý" ile "Deprem Bölgeleri Haritalarý" 
güncelleþtirilmelidir.

"Fay Yasasý" çýkarýlmalýdýr.

Jeoloji biliminin toplumda içselleþtirilmesi için 
ilköðretimlerde ders olarak okutulmalýdýr.

Adana'da ilköðretim öðrencilerine deprem konferansý

Jeoloji Mühendisleri Odasý (JMO) tarafýndan 
ilköðretim okulu öðrencilerine deprem ve depremden 
korunma konulu konferans verildi.

JMO Adana Þube Baþkaný Mehmet Tatar, ilköðretim 
öðrencilerine yönelik etkinlikte, oda olarak deprem 
konusunda bilimsel çalýþmalar sürdürdüklerini belirtti. 
Çalýþmalar kapsamýnda okullarda öðrencilere yönelik 
deprem ve depremden korunmaya yönelik etkinlikler 
de düzenlediklerini bildiren Tatar, þunlarý kaydetti:

''Deprem kuþaðýnda olan ülkemizde depremden kaçýþ 
mümkün deðil. Bu nedenle depremle yaþamayý 
öðrenmeliyiz. Depremler öldürmez. Bilimsel verilere 
dayanmayan, mühendislik eli deðmemiþ binalar 
öldürür. Depremi önleyemeyeceðimize göre saðlam 
yere saðlam binalar yapýldýðý takdirde korkulacak bir 
þey yok. Bizler oda olarak deprem konusunda 
halkýmýzý bilgilendirmekteyiz. Okullarda yýllar önce 
olduðu gibi jeoloji derslerinin okutulmasý 
gerekmektedir.''

Eskiþehir Kýrka Boraks Tesisleri'nin mansap 
bölgelerinde yer alan Yazýdere, Çukuraðýl, Yeþilyurt, 
Mesudiye köylerinin içme sularýnda bor ve arsenik 
kirliði olduðu ortaya çýktý.

Eskiþehir Kýrka Boraks 
Tesisleri 4 köyün içme 
sularýný kirletiyor

þube haberleri
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Eskiþehir'deki köy yerleþim yerlerinin içme sularýnýn 
kimyasal yönden takiplerinin  yapýlmadýðý izlenimini 
edinen Þubemiz, kendi imkanlarýyla köy içme sularýnýn 
kalitelerine yönelik bir çalýþma baþlattý. Bu çalýþma 
çerçevesinde Seydisuyu çayý çevresinde yer alan 
köylerin içme sularýný analiz ettiren Þubemiz 4 köyün 
þebeke suyunun arsenik ve bor içerdiði sonucuna 
ulaþtý. Araþtýrma sonuçlarýný basýn açýklamasý ile 
kamuoyuna duyuran Þubemiz, yetkilileri önlem 
almaya çaðýrdý. 

Kent Sempozyumu 26-27 Kasým 2011 tarihlerinde 
Makina Mühendisleri Odasý Konya Þubesi Konferans 
Salonu'nda gerçekleþtirildi. Çok sayýda katýlýmcýnýn 
hazýr bulunduðu sempozyumun açýlýþýnda Konya 
Valisi Aydýn Nezih Doðan, Konya Büyükþehir Belediye 
Baþkaný Tahir Akyürek, Konya milletvekilleri Atilla Kart 
ve Mustafa Kabakçý, Konya ÝKK Sekreteri Mete 
Kalyoncu, TMMOB Saymaný Mustafa Erdoðan, 
Selçuklu Ýlçe Baþkaný Uður Ýbrahim Altay birer açýlýþ 
konuþmasý yaptý.

Ýk i  gün süren sempozyumda 12 oturum 
gerçekleþtirildi. Oturumlarda; Yapý Denetimi, Konya 
Tarihi, Kentsel Dönüþüm, Konya'nýn Teknik Yapýsý, 
Kent Sosyolojisi, Enerji Kaynaklarý ve Potansiyeli, 
Tarým, Orman ve Hayvancýlýk, Konya'nýn Gýda 
Güvenliði Sorunlarý ve Çözümleri, Konya'daki Jeolojik 
Miras, Sosyo-Ekonomik Durum ve Ýþsizlik, Çevre ve 
Atýk Yönetimi, Doðal Afet Yönetimi, Ulaþým konularý 
ele alýndý.

Kayseri Ýl Temsilciliðimiz ile Kayseri Büyükþehir 
Belediyesi`nin birlikte düzenlediði ̀ Deprem, insan ve 
yapý` konulu panel Kayseri Marina`da yapýldý. 
Panelde slaytlar eþliðinde deprem olgusu her yönüyle 
ele alýndý.

Konya Kent Sempozyumu 
yapýldý

Kayseri`de deprem paneli 
gerçekleþtirildi

Panelde Odamýz II. Baþkaný Hüseyin Alan, Bilim ve 
Teknik Kurul Baþkanýmýz Prof. Dr. Kadir Dirik Prof. Dr. 
Ahmet Yakut (ODTÜ), TBMM Bayýndýrlýk Ýmar 
Ulaþtýrma Komisyonu Üyesi Kayseri Milletvekili Pelin 
Gündeþ Bakýr,  Prof.Dr. Ahmet Vefik Alp ile Kayseri 
Büyükþehir Belediyesi Etüt Proje Daire Baþkaný Ýnþ. 
Yük.Müh. Hamdi  Elcuman görüþlerini paylaþtý.

Kentsel ve kýrsal yerleþimlerin doðal afet tehlikeleri 

karþýsýndaki durumu, deprem anýnda bina 

davranýþlarý i le yapý denetimi kanunu ve 

yönetmeliklerinde eksiklikler ile uygulamada 

karþýlaþýlan sorunlarýn masaya yatýrýldýðý panelde, 

panelistler görüþlerini aktararak, sorunlarýn çözümü 

konusundaki fikirlerini katýlýmcýlarla paylaþtý.

Kýrþehir'de "Jeotermal Kaynaklar ve Doðal Mineralli 

Sular" konulu seminer gerçekleþtirildi. Ýki gün süren 

seminerin açýlýþ konuþmasýný Kýrþehir Jeoloji 

Mühendisleri Odasý Temsilcisi Hakan Yaþlý yaptý. Yaþlý 

konuþmasýnda, "Kýrþehir, jeotermal kaynaklar 

bakýmýndan Türkiye'nin sayýlý illeri arasýnda 

bulunmasýna raðmen, yatýrým konusunda ön plana 

çýkamamýþtýr. Umuyorum ki arzuladýðýmýz sonuçlarýn 

alýnmasýna bu panel vesile olacaktýr" dedi.

Programda söz alan Belediye Baþkaný Yaþar Bahçeci 

ise "Jeotermal tek baþýna deðerlendirilecek bir konu 

deðil. Hep enerji diyoruz ama jeotermal kaynaklarýn 

kullanýmýna farklý sektörlerle de izin verildiðinde ilgili 

bütün kaynaklarla ve buradan çýkacak raporlarla daha 

iyi þeyler olacaðýna inanýyorum" ifadelerini kullandý.

Program 'Jeotermal nedir, arama yöntemleri nelerdir, 

reenjeksiyon ve kaynak korunmasýnýn önemleri' 

konularýnda uzmanlarýn sunumlarý ile devam etti. 

Seminerin ikinci gününde Çiçekdaðý ilçesindeki 

Mahmutlu Kaplýcalarý'na gidilerek seralar incelendi.

Kýrþehir`de Jeotermal 
Kaynaklar ve Doðal 
Mineralli Sular Semineri 
düzenlendi

Üyemiz Musa Eskiocak`ýn M.Ali isimli oðlu 
dünyaya geldi

Üyemiz Recep Keke`nin kýzý dünyaya geldi. 

Üyemiz Aydan Tokalýoðlu`nun çocuðu oldu.

Üyemiz Ufuk Kurþun'un Zeynep Dila adýnda kýzý 
dünyaya geldi.

Üyemiz Ali Dönmez`in oðlu oldu.

Üyemiz Leyla Kazancýoðlu Sarý`nýn çocuðu oldu.

Üyemiz Nehir Yýlmaz`ýn çocuðu oldu.

Üyemiz Selami Ateþ`in çocuðu oldu.

Üyemiz Göksenin Tekbaþ`ýn çocuðu oldu.

Üyemiz Seçil Yurdunkulu`nun kýzý dünyaya geldi.

Üyemiz Anýl Aksel'in Rüzgar adýnda oðlu dünyaya 
geldi.

Üyemiz Yalçýn Egemen`in çocuðu oldu.

Üyemiz Gökçen Duymuþ`un kýz çocuðu dünyaya 
geldi.

Üyemiz Ahmet Bülent Bilgen`in çocuðu oldu.

Üyemiz Süleyman Özüpak`ýn çocuðu oldu.

Üyelerimizin sevincini paylaþýyor, bebeklerine 
saðlýklý mutlu yarýnlar diliyoruz

Üyemiz Kemal Akdað'ýn babasý vefat etti.

Üyemiz Derya Fidancan`ýn oðlu vefat etti.

Üyemiz Ýrfan Atasever vefat etti.

Üyemiz Arif Tatar'ýn annesi vefat etti.

Üyemiz Prof. Dr. Osman Parlak'ýn annesi vefat etti.

Üyemiz Ali Cihat Parlak`ýn annesi vefat etti.

Üyelerimiz Emine-Hasan Þevketbeyoðlu`nun anneleri 
vefat etti.

Üyemiz Ayþe Sibel Özgür`ün babasý vefat etti.

Üyemiz Soner Pirselimoðlu'nun babasý vefat etti.

Üyemiz Prof dr. Hüseyin Kurt`un annesi vefat etmiþtir

Üyelerimiz Nuri-Muzaffer ve Levent Özgüzel`in babasý, 
Üyemiz Özer Özgüzel`in dedesi vefat etti.

Üyemiz Doðan Sezer vefat etti.

Üyemiz Mustafa Zafer Ertaþ vefat etti.

Üyemiz Sedat Türkmen'in babasý vefat etti.

Üyemiz Turgay Þahin'in babasý vefat etti.

Üyemiz Köksal Tanrýverdi vefat etti.

Üyemiz Raif Öztürk vefat etti.

Üyemiz Erdal Þekercioðlu'nun annesý vefat etti.

Üyemiz Hüseyýn Pehlivanoðlu'nun annesý vefat etti.

Üyemiz Emel Çopuroðlu Koç'un babasý vefat etti.

Üyemiz Metin Soydan'ýn babasý vefat etti.

Üyemiz Aynur Hakyemez'in annesý vefat etti

Üyemiz Kamýl Kayabalý'nýn annesý vefat etti.

Üyemiz Necdet Önal vefat etti.

Üyemiz Ahmet Denýz Bastoklu vefat etti.

Üyemiz Cem Eren'in babasý vefat etti.

Üyemiz Kamýl Uçar'ýn babasý vefat etti.

Üyemiz Cengiz Karakosen'in eþi vefat etti

Üyelerimiz Arzu Akyok ve Hülya Durdu'nun annesi vefat 
etti.

Üyemiz Hilmi Bener Acar'ýn erkek kardesi vefat etti.

Üyemiz Hakan Aydýn Saka vefat etti.

Üyemiz Adem Özata'nýn babasý vefat etti.

Üyemiz Alaattin Mete vefat etti.

Üyemiz Mutlu Berik'ýn annesý vefat etti.

Baþsaðlýðý dileriz.

yitirdiklerimiz yeni doðanlar

duyurular




